
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 5. maj 2025

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AS
Hvorfor har ministeren og ministeriet ikke handlet på anbefalingerne fra Erhvervslivets 
EU- og Regelforum vedrørende jordhåndtering?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Leila Stockmarr (EL), Kim Edberg Andersen (DD), 
Mette Thiesen (DF), Pernille Vermund (LA), Marianne Bigum (SF), Torsten Gejl (ALT), 
Rasmus Jarlov (KF) og Katrine Robsøe (RV).

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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